## 【通告】

## 關於工銀銀聯預付卡停止發行及存量卡使用期限的通知

尊敬的客戶:

茲通知「工銀銀聯預付卡」於即日起停止發行。已發行的銀聯預付卡將於 2025 年 5 月 11 日起停止使用;如預付卡內仍有餘額,請盡快進行消費使用。如在 2025 年 5 月 11 日後預付卡仍在有效期內但還有餘額,請於 2025 年 11 月 28 日前到本行任何一間分行辦理餘額轉賬退款。

我們為可能造成的任何不便深表歉意,並感謝您的理解與配合。

中國工商銀行 (澳門) 股份有限公司

2025年4月23日

## [Notice]

Discontinuing Issuance of ICBC UnionPay Prepaid Card And the Usage Period of Existing Card

Dear Valued Customers,

Please be informed that the new card issuance of "ICBC UnionPay Prepaid Card" is ceased with immediate effect. For the existing valid cards which have remaining balance, please use it before May 11, 2025. If the valid cards still have remaining balance after May 11, 2025, you might approach any of our branches for refund through bank transfer before November 28, 2025.

We apologize for any inconvenience this may cause and appreciate your understanding and cooperation.

Industrial and Commercial Bank of China (Macau) Limited
April 23, 2025